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Referat fra FAU-møte 07.desember 2023 
 
Sted: Glomfjord skole, mediateket 
Til stede: Linda Andreassen, Mai-Lis Myrvang-Strand, Lene Marit Holm Arntzen, Bjørn Roar 
Sørgård, Martin Knutsen, Ida Henriette Tostrup, Marie Nicolaisen og Suhreta Omercevic 
 
*Husk på å få valgt ny representant for FAU på våren for god kvalitet. 
 
Marie - Eksterne skal være med på å finne «ekte» tall for den neste saksfremlegget 
angående sammenslåing av ungdomskolene Glomfjord – Ørnes. 
Hvordan får vi tilgang til budsjett? 
Kan de lovlig hindre oss tallene? 
FAU medlemmene tror de har bestemt seg – vi vil se tallene. 
 
-Angående buss: få sjåfører – kjennskap til veier – bekymring for klassemiljø 
Hva er den reelle prisen for buss for kommunen? 
-Svømming 
-Halsa/Holands fjord elever 
-Større inspektør stilling på Ørnes skole – besparelse på Glomfjord skole 
-Hvor er økonomien? 
 
Bolyst: skolen er viktig for rekrutering 

 Forholdene til flykning foreldre? 
 Hva er konsekvensen for dem? 

Stemme fra flykninger foreldre? 
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Stilles spørsmål på Mona Mork`s svar på spørsmålene i kommunemøte med aktuelle sak. 
Leder i FAU får ikke svar fra kommunedirektøren, Mona er unnvikende i forhold til tallene. 
Vinterfestival tema: forslag: land, hav 
 
FAU – møter siste onsdag i mnd.  
 
Vi ønsker referat etter møter raskere. Referat fra siste møte er ikke kommet enda. 
 
Referent  
Marie Nicolaisen 
  
 


